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Besluitenlijst Algemene raadscommissie van 18 oktober 2018 

 

Agendapunt  1: Opening 

 
Aanwezig: 

Commissieleden:  
dhr. Oudeboon, mevr. Glas, 
dhr. Swart, mevr. Kauwen en 
dhr. Bart (KL), mevr. Groen-
Bruschke en mevr. Braak-van 
Kasteel (GL), dhr. Roem en 
dhr. Haarsma (VVD), dhr. 
Van Leijen en mevr. De 
Jongh (GB), dhr. Valkering en 
dhr. Zwart (CDA), mevr. Otto 
en dhr. De Lange (D66), dhr. 
Van Huissteden en mevr. 
Jonker-Buscher (PvdA), dhr. 
Bruin en dhr. Van Ulzen 
(BBB). 
 
Voorzitter: 
Mevr. Swart 

Collegeleden:  
Wethouders Van den Busken 
en Westerkamp 

Griffier: 
Dhr. Idema 
 
  

 

Agendapunt  2: Algemeen spreekrecht en vaststelling agenda 

 

Twee personen maken gebruik van het algemeen spreekrecht. Mevr. Dekker over 
woningbouw Egmond-Binnen en dhr. Koster over Breelaan 3, 3a en 3b tot en met 3j. Zie 
audiofragment onder dit agendapunt risbis. 

 
 

Agendapunt  3: Overige onderwerpen 1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen  
Voorgenomen besluit 

Vaststellen toezeggingenlijst ARC bijgewerkt tot en met 3 oktober 2018: op verzoek van 
de commissie wordt punt 18/02 punt 1 nog niet afgevoerd van de lijst. 
 
Mededelingen uit het college: geen 
 
Rondvraag commissieleden: dhr. Roem vraagt of de gebiedsregisseur de 

volkstuinvereniging de Oosthoek kan informeren over de voortgang met betrekking tot het 
plaatsen van de grotere kassen. Weth. Van den Busken zegt dit toe. 
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Dhr. Valkering vraagt het college om een afspraak te maken met dhr. Koster (inspreker). De 
voorzitter geeft aan dat weth. Westerkamp reeds heeft toegezegd binnen een maand een 
afspraak te laten inplannen. Vervolgens vraagt dhr. Valkering wanneer men in Egmond-
Binnen van het college antwoord kan verwachten met betrekking tot de 
woningbouwplannen. Weth. Van den Busken antwoordt dat hij bij zijn collega wethouder zal 
aandringen op een spoedige reactie. Dhr. Valkering vraagt of er een update kan komen van 
de stand van zaken met betrekking tot het BSV terrein en met betrekking tot het depot van 
Kranenburg. Dhr. Van Huissteden vult aan dat hij die behoefte ook heeft, maar ook ten 
aanzien van andere project. Hij vraagt of het college de raad wederom eens in een 
informele setting kan bijpraten. Weth. Van den Busken antwoordt dat hij dit zal voorleggen 
aan zijn collega. Mevr. Otto vraagt aandacht voor goede wegomleidingen bij 
wegwerkzaamheden. Weth. Van den Busken geeft aan dat het college daar aandacht voor 
heeft en zelf ook vindt dat dit beter moet. Dhr. Van Ulzen stelt een vraag over de info avond 
rondom hinder van vliegverkeer en of er tellingen worden gehouden. De voorzitter 
antwoordt dat deze bijeenkomst in januari zal plaatsvinden. Ten aanzien van de tellingen 
meldt weth. Van den Busken dat het college in overleg is om op de juiste wijze 
meetapparatuur geplaatst te krijgen. Mevr. Glas vraagt hoe de woningtoewijzing in Altamira 
en ze vraagt te onderzoeken hoe strijdig gebruik van woningen kan worden tegengegaan. 
Weth. Van den Busken antwoordt dat hij dit zal voorleggen aan zijn collega. Mevr. Kauwen 
vraagt of voetbalvereniging Duinrand S gecompenseerd kan worden voor de gemiste 
inkomsten inzameling oud papier. Weth. Van den Busken antwoordt dat hiervoor geen 
compensatie is. Mevr. De Jongh vraagt wat de beweegredenen zijn van RWS om geen 
vergunning te verlenen voor strandpaviljoen de Schelp. Weth. Van den Busken antwoordt 
dat het college dit ook een vreemde zaak vindt er nog in overleg treedt met RWS. 

 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt  4: Voorstel betreft de nota van bevindingen archiveringsbeleid van de 
gemeente Bergen van de rekenkamercommissie BUCH voor kennisgeving aan te 
nemen en in te stemmen met de genoemde aanbevelingen uit de nota 

 
Voorgenomen besluit 

- De nota van bevindingen Archiveringsbeleid van de gemeente Bergen (NH) van de 
Rekenkamercommissie BUCH voor kennisgeving aan te nemen; 

- In te stemmen met de genoemde aanbevelingen uit de nota, te weten:  

 Het actualiseren van de regelgeving, te beginnen met de Archiefverordening en het 
Besluit informatiebeheer; 

 Invoering van controle van dossiers op volledigheid en kwaliteit aan het eind van elk 
werkproces; 

 Het organiseren van een opfriscursus archivering; 

 Het opstellen van een nieuwe werkinstructie; 

 Invoering van periode steekproeven; 

 Verbeteren van horizontaal toezicht door tijdens het onderzoek van de KPI’s ook het 
archiefbeheersysteem te controleren; 

 Extra inzet om het Vijfde Huis op orde te krijgen; 

 Regels opstellen om informele circuits tussen medewerkers en raadsleden inperken 
en eventueel de verordening op ambtelijke bijstand aanpassen. 

- Het college te verzoeken de uitvoering van de aanbevelingen ter hand te nemen en bij de 
jaarlijks terugkoppeling op basis van de Wet revitalisering generiek toezicht de 
aanbevelingen uit het rapport te betrekken. 
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Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 1 november 2018  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Ondanks dat het een A stuk is komen er wellicht toch één of enkele amendementen. Weth. 
Van den Busken heeft gezegd dat van overleggen tussen college en derden verslagen 
worden gemaakt en dat deze verslagen worden gearchiveerd. Verder zegt hij toe de raad 
twee keer per jaar te informeren over de voortgang. De vragen van dhr. Zwart met betrekking 
tot het kwaliteitssysteem zullen nog schriftelijk worden beantwoord. 

2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt 5: Voorstel betreft in te stemmen met de voorliggende regionale visie op 
verblijfsrecreatie NHN 2030 en bijbehorend ontwikkelkader 

 
Voorgenomen besluit 

In te stemmen met de voorliggende Regionale visie op verblijfsrecreatie Noord-Holland Noord 
2030 en het bijbehorend Ontwikkelkader 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 1 november 2018  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

De commissie verzoekt het college de tekst van het raadsvoorstel te actualiseren. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 

Agendapunt 6: Voorstel betreft akkoord te gaan met het beschikbaar stellen van de 
extra middelen voor de uitbreiding van de combinatiefunctionarissen en de 
begrotingswijziging vast te stellen 

 
Voorgenomen besluit 

1. akkoord te gaan met het beschikbaar stellen van de extra middelen voor de uitbreiding 
van de combinatiefuncties naar 6,6 fte vanaf 2019 tot en met 2022 onder voorbehoud van 
toekenning van de verhoging van de Rijkssubsidie (€51.800,-) en de uitbetaling hiervan; 

2. de bijbehorende begrotingswijziging vast te stellen 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 

Naar de Raad d.d.: 1 november 2018  Hamerstuk  Bespreekstuk 

 
Opmerkingen 2 

Weth. Van den Busken zegt toe om begin 2019 verslag te doen in de raadsbrief. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
 
Bergen, 19 oktober 2018 


